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1. Kokouksen avaus
Hirviyhteisluvan vetäjä Heikki Remes avasi kokouksen klo 18.00. Avauksen yhteydessä Heikki totesi, että aikaa on
ollut tutkia yhteislupa-asioita, koska lakko jatkuu. Heikki muistutti myös valtakirjoista. 

2. Kokouksen järjestäytyminen
Puheenjohtajaksi kokoukselle valittiin Heikki Remes ja sihteeriksi Kauko Karjalainen.

3. Kokouksen päätösvaltaisuus 
Kokous kutsuttu koolle Sompio-lehdessä olleella ilmoituksella ja osallistujia on runsaasti, joten kokous katsottiin
päätösvaltaiseksi yhteisluvan asioita käsiteltäessä. 

4. Kokouksen työjärjestys
Laadittu esityslista hyväksyttiin kokoukselle työjärjestykseksi.

5. Sodankylän riistanhoitoyhdistyksen ajankohtaiset asiat
Jorma Lappalainen toi terveiset Jukka Viermalta kokousväelle, että Jukka tulee vähän myöhässä paikalle. Jorma esitteli
kevään 2003 hirvenammuntakokeet aikatauluineen kokousväelle ja muistutti samalla maanantain radanaukaisutalkoista.
Jorma esitteli myös RTKL:n hirvilaskennan havaintokorttien mukaan. Sodankylän alue laskettu liian suureksi, jolloin
hirviä / 1000 ha oikea luku on 1,2. (väärä luku 0,9)

6. Sodankylän riistanhoitoyhdistyksen hirvikiintiön esittely
Jorma Lappalainen esitteli kokousväelle verotussuunnitelmaa syksylle 2003, joka on 312 aikuista ja 110 vasaa.
Yhteensä 422 hirveä ja vasaosuudeksi tulee 26 %. Käytiin läpi puoltoperusteet (päätetty rhy:n vuosikokouksessa).
Altaiden pohjoispuolelta on lupamääriä pienenetty ja vastaavasti alueille Oratunturi ja Kaarestunturi nostettu
huomattavasti verotusta. 

7. Yhteislupasopimuksen tarkistus
Heikki Remes esitteli yhteislupasopimuksen, joka käytiin läpi yksityiskohtaisesti. Vuoden 2002 sopimukseen on tehty
muutamia muutoksia ja lisätty uusia kohtia, jotka kokousväki hyväksyi. Keskustelua aiheutti lentolaskentamaksu ja
todettiin, ettei sitä peritä siltä osin kun hirvet jäävät saamatta. Jukka Vierma selvitti kokousväelle, että yhteisluvan tilejä
ei enää näy rhy:n tileillä. Varat voivat vaikuttaa jossakin määrin valtiolta tuleviin avustuksiin, jos rhy:n näkyy tileillä.
Samoin Jukka selvitti Metsästäjäinkeskusjärjestön asioita. Riistapäälliköt on kutsuttu neuvottelutilaisuuteen, jossa
puidaan hirvenmetsästykseen liittyviä asioita. Hirvenmetsästyslakiin ja asetuksiin on suunnitteilla muutoksia, joskin
muutosten aikataulusta ei vielä ole tietoa.

8. Hakuohjeiden läpikäynti
Heikki Remes esitteli hakuohjeet ja painotti lähinnä hakuohjeiden aikataulua. Muuttuneiden tietojen täydennys, joko
uusilla listoilla tai vain muuttuvat tiedot korjattuna. Metsähallitukselle menevä 42 euron ulkopaikkakuntalaismaksu
aiheutti keskustelua ja todettiin, että on noudatettava käytäntöä maksujen suorittamisesta etukäteen hakupapereiden
jättämisen yhteydessä. Täydennyksiä voi suorittaa 29.4.2003 saakka.
Heikki Remes halusi kokousväeltä selvän kannanoton asiaan, joka on päätetty vuoden 1997 kokouksessa koskien
vasojen jakamista seuroille, joilla on vuokramaita. Kokousväki kannatti yksimielisesti vuoden 1997 päätöstä. Ellei
vasoja mene jakoon vapaaehtoisesti tarvittavaa määrää voi yhteislupa jakaa niitä tarvittaessa seuroille, joilla on
vuokramaita. Rhy:n johtokunnalta on tullut esitys, että vasoista 80 % jaettaisiin seuroille. Heikki esitteli miten
hirvianomuksia on tähän mennessä saapunut ja todettiin, että varsinkin aikuisten osalta suunniteltuun kaatomäärään ei
ehkä päästäisi. Puoltoperusteita ei lähdetä pyöristämään ylöspäin, vaan noudatetaan rhy:n määräämiä perusteita.
Hehtaarien/ampujien määrien on oltava minimin vaatimia, desimaaleja ei pyöristetä ylöspäin. Lismanaavan
metsästysseuran edustaja kertoi, että seura hakee ylimääräisiä hirvilupia 25 vuotisjuhlaan liittyen. Jukka Vierma kertoi,
että rhy:n johtokunta ei puolla seuroille ylimääräisiä ns. merkkihirviä. Asia otetaan uudestaan esille elokuussa, kun
yhteislupa päättää miten ns. jakoperät jaetaan.

9. Muut esille tulevat asiat
Heikki Remes esitteli uutena asiana ns. pyyntipankin ja elokuussa päätetään otetaanko pyyntipankki käytäntöön
syksyllä 2003. Elokuussa esitetään säännöt pyyntipankille. Lentolaskentaraha päätettiin periä kuten vuonna 2002.
Hirvitutkija Vesa Ruusila on lupautunut pitämään hirvipäivän Sodankylässä.

10. Valtakirjojen allekirjoitus ja hakupapereiden jättämien
Heikki Remes pyysi jättämään hakupaperit ja allekirjoittamaan valtakirjat..

11. Kokouksen päättäminen
Heikki Remes päätti kokouksen klo 20.00 ja kiitti osallistumisesta.

Heikki Remes Kauko Karjalainen
puheenjohtaja sihteeri


